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Protokół nr XLVI/22 

z XLVI sesji Rady Miasta Zduńska Wola, która odbyła się w dniu 17 lutego 2022 r.  

w zdalnym trybie obradowania 

w godz. 9:00 – 12.05 
 

Ustawowa liczba radnych   - 21 

Obecni na sesji radni     - 20 

(którzy, zalogowali się do systemu) 

 

1. Wojciech Bladowski 

2. Milena Dutkiewicz 

3. Łukasz Gędek 

4. Łukasz Goldman 

5. Joanna Jarosławska 

6. Dariusz Kmiecik 

7. Renata Kosińska-Graf 

8. Jacek Krata 

9. Dariusz Kubiak 

10. Mariusz Kubiak 

11. Roman Kubiś 

12. Joanna Kucharska 

13. Damian Kunert 

14. Jarosław Kurzawa 

15. Marek Lewandowski 

16. Piotr Pacelt 

17. Janusz Plajzer 

18. Tomasz Pohl 

19. Tomasz Siemienkowicz 

20. Jakub Trenkner 

 

Nieobecna radna: 

Ewa Marszałek 

 

W obradach sesji za pomocą środków porozumiewania się na odległość udział wzięli: 

Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, Sekretarz 

Miasta Izabela Dobrowolska, Skarbnik Miasta Maria Jabłońska, radca prawny Monika 

Witczak, dyrektorzy biur Urzędu Miasta Zduńska Wola, dyrektorzy miejskich jednostek 

organizacyjnych. 

 

Punkt 1  

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.     
 

XLVI sesję Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner 

wypowiadając formułę „Otwieram sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner stwierdził, że w zdalnym trybie 

obradowania zalogowanych jest 19 radnych. Podjęte na sesji uchwały będą prawomocne  

i obowiązujące.  
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            Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował wszystkie zgromadzone  

w zdalnym systemie obradowania osoby, że na podstawie art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 r. poz. 1372 i 1834) obrady sesji są nagrywane 

i transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej Miasta. 

Administratorem danych osobowych jest Prezydent Miasta Zduńska Wola. Dane osobowe  

są udostępniane podmiotowi przetwarzającemu dane na podstawie umowy powierzenia,  

tj. firmie wykonującej usługę transmisji obrad i archiwizacji nagrań.  

Zgodnie ze Statutem Miasta Zduńska Wola § 40 ust. 2 „Elektroniczny zapis przebiegu 

sesji przechowuje się, co najmniej do upływu dwóch kadencji od zakończenia trwającej 

kadencji Rady Miasta.”. 

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poprosił radnych o zalogowanie się  

do systemu eSesja i zaznaczenie swojej obecności.  

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż radni otrzymali 

proponowany porządek obrad drogą elektroniczną.  

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zapytał czy ktoś chce zabrać głos 

w sprawie proponowanego porządku obrad? 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali nową wersję projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 18/22 

z dnia 16.02.2022 r.). 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

programu eSesja radni otrzymali nowy projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta 

Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 24/22 z dnia 16.02.2022 r.). 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad punktu 6a  w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 24/22 z dnia  

16.02.2022 r.). ”. 

Głosowano w sprawie:  

wprowadzenia do porządku obrad punktu 6a w brzmieniu: „Rozpatrzenie projektu uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. (druk nr 24/22 z dnia  

16.02.2022 r.).” 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 
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Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Janusz 

Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Ewa Marszałek 

 

 Głos w sprawie problemów technicznych zabrali: radny Mariusz Kubiak, radny Jacek 

Krata, dyrektor Biura Rady Miasta Lidia Pająk, radny Damian Kunert, Przewodniczący Rady 

Miasta Jakub Trenkner.  

 

Proponowany porządek obrad po zmianach 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku dziennego obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miasta. 

4. Powołanie Komisji Uchwał. 

5. Wnioski obywatelskie. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 17/22 z dnia 07.02.2022 r.). 

6a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 24/22 z dnia 16.02.2022 r.). 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 18/22 z dnia 16.02.2022 r.). 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 12/22 z dnia 31.01.2022 r.). 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 15/22 z dnia 07.02.2022 r.). 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 16/22 z dnia 07.02.2022 r.). 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie Miasta 

Zduńska Wola (druk nr 13/22 z dnia 03.02.2022 r.). 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad sprzedaży, na rzecz najemców, 

samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność Miasta Zduńska Wola oraz 

warunków udzielania bonifikat i wysokości ich stawek procentowych (druk nr 19/22 z dnia 

07.02.2022 r.). 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Miasta Zduńska Wola (druk nr 23/22 z dnia 09.02.2022 r.). 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2022 r. maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli oraz form i specjalności kształcenia 

nauczycieli, na które dofinansowanie jest przyznawane (druk nr 21/22 z dnia  

08.02.2022 r.). 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zduńska Wola w 2022 r.  

(druk nr 14/22 z dnia 07.02.2022 r.). 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk  

nr 22/22 z dnia 08.02.2022 r.). 
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 20/22 z dnia  

08.02.2022 r.). 

18. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto 

Zduńska Wola.  

19. Sprawozdanie dotyczące działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli za 2021 r. 

20. Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Analiza zbywania  

i nabywania nieruchomości - zasadność, procedura wyboru stosowana przez Miasto 

Zduńska Wola”. 

21. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 

22. Sprawy różne. 

23. Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

24. Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z XLV sesji Rady Miasta. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż protokół z XLV sesji 

Rady Miasta był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta oraz był udostępniony  

w programie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. Przewodniczący 

Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się z zapytaniem czy są do niego uwagi. 

 

  Uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XLV sesji Rady Miasta.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Janusz 

Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Ewa Marszałek 

 

  Protokół został przyjęty. 

 

Punkt 4 

Powołanie Komisji Uchwał. 

 

Proponowany skład Komisji Uchwał: 

1) radny Jacek Krata; 

2) radny Dariusz Kubiak; 

3) radny Mariusz Kubiak. 
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Głosowano w sprawie: 
powołania Komisji Uchwał.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz Kmiecik, 

Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Janusz 

Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Ewa Marszałek 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż Przewodniczącym 

Komisji Uchwał został radny Jacek Krata.  

 

Punkt 5 

Wnioski obywatelskie.  

 

 W punkcie głos zabrał radny Dariusz Kmiecik w sprawie informacji o dofinansowaniu 

na II etap budowy ciągu ulic – ul. Świerkowa – ul. Jodłowa – ul. Staszica – ul. Spółdzielcza  

w Zduńskiej Woli. 

  

Głos w sprawie zabrali: Prezydent Miasta Konrad Pokora, radny Damian Kunert.  

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że wpłynął wniosek 

Państwa Barbary i Krzysztofa Bilskich w sprawie bonifikaty 90% do wykupu lokali 

mieszkalnych Łaskiej 2 (wniosek stanowi załącznik do protokołu).   

Punkt 6  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 17/22 z dnia 07.02.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że projekt ww. uchwały 

wprowadza do budżetu zmiany polegające na: 

1) zwiększeniu o kwotę 10.000 zł dochodów wynikających z zawartego z Powiatem 

Zduńskowolskim porozumienia dotyczącego realizowania przez Miejską Bibliotekę 

Publiczną zadań biblioteki powiatowej. Dochody z tego tytułu zostały zaplanowane  

w wysokości dotacji przekazanej w 2021 r., aneks do porozumienia przewiduje zwiększenie 

w br. dotacji o 10.000 zł. Środki te zostaną przeznaczone na zwiększenie dotacji 

podmiotowej dla Miejskiej Biblioteki Publicznej; 

2) zwiększeniu o kwotę 100.000 zł planowanych wydatków zadania pn. „Budowa boiska 

trawiastego przy Szkole Podstawowej nr 12”. W postępowaniu o udzielenie zamówienia 

publicznego na realizację zadania złożono najtańszą ofertę na kwotę 581.000 zł. 

Zwiększenie środków na zadaniu pozwoli na zawarcie umowy z wykonawcą robót 
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budowlanych i zlecenie usługi nadzoru inwestorskiego nad realizacją tych robót. Źródłem 

sfinansowania wydatków będą wolne środki pochodzące z rozliczenia budżetu 2020 r.   

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej o przedstawienie 

opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.   

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r.  

(druk nr 17/22 z dnia 07.02.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLVI/748/22 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2022 r. 

Punkt 6a 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola  

na 2022 r. (druk nr 24/22 z dnia 16.02.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że projekt ww. uchwały 

wprowadza do budżetu zmianę polegającą na zwiększeniu o kwotę 1.014.317 zł planowanych 

wydatków zadania pn.: „Przebudowa budynku szatniowo-sanitarnego na Stadionie Miejskim 

przy ul. S. Okrzei”.   

 Dyskusji nie podjęto.   

 



7 
 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska Wola na 2022 r. 

(druk nr 24/22 z dnia 16.02.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLVI/749/22 w sprawie zmiany budżetu Miasta Zduńska 

Wola na 2022 r. 

Punkt 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 18/22 z dnia 16.02.2022 r.). 

 
Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej o przedstawienie 

opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały  

(druk nr 18/22 z dnia 07.02.2022 r.). 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały (druk nr 18/22  

z dnia 07.02.2022 r.). 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola (druk nr 18/22 z dnia 16.02.2022 r.). 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLVI/750/22 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Zduńska Wola. 

Punkt 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 12/22 z dnia 31.01.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że niezanonimizowany 

materiał wraz z mapką radni otrzymali za pośrednictwem Informatora w programie eSesja. 

 
Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej o przedstawienie 

opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wziął radny Dariusz Kubiak.  

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 12/22 z dnia 31.01.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 
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Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLVI/751/22 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości niezabudowanej. 

Punkt 9 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 15/22 z dnia 07.02.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej o przedstawienie 

opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

  

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 15/22 z dnia 07.02.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian 

Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, 

Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak 
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NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLVI/752/22 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 

 

Punkt 10 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 16/22 z dnia 07.02.2022 r.). 

 
Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej o przedstawienie 

opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej  

(druk nr 16/22 z dnia 07.02.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

NIEOBECNI (2) 

Milena Dutkiewicz, Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLVI/753/22 w sprawie sprzedaży nieruchomości 

niezabudowanej. 
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Punkt 11 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie Miasta 

Zduńska Wola (druk nr 13/22 z dnia 03.02.2022 r.). 

 
Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej o przedstawienie 

opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Radny Damian Kunert zabrał głos w sprawie przebudowy skweru, o którym mowa  

w przedmiotowym projekcie uchwały.  

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.   

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi na terenie Miasta Zduńska 

Wola (druk nr 13/22 z dnia 03.02.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Wojciech Bladowski, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna Jarosławska, Dariusz 

Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz Kubiak, Roman 

Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Janusz 

Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

NIEOBECNI (3) 

Milena Dutkiewicz, Damian Kunert, Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLVI/754/22 w sprawie nadania nazwy skwerowi  

na terenie Miasta Zduńska Wola. 
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Punkt 12 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad sprzedaży, na rzecz 

najemców, samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność Miasta Zduńska 

Wola oraz warunków udzielania bonifikat i wysokości ich stawek procentowych (druk nr 

19/22 z dnia 07.02.2022 r.). 

 
Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej o przedstawienie 

opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: radny Wojciech Bladowski, radny 

Dariusz Kubiak, radny Łukasz Gędek.  

 Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Zastępca Prezydenta Miasta 

Paweł Szewczyk.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia zasad sprzedaży, na rzecz najemców, 

samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność Miasta Zduńska Wola oraz 

warunków udzielania bonifikat i wysokości ich stawek procentowych (druk nr 19/22 z dnia 

07.02.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Mariusz Kubiak, Roman Kubiś, Joanna 

Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz 

Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

PRZEWCIW (9) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, 

Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Damian Kunert, Janusz Plajzer 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 
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Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLVI/755/22 w sprawie określenia zasad sprzedaży, 

na rzecz najemców, samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność Miasta 

Zduńska Wola oraz warunków udzielania bonifikat i wysokości ich stawek procentowych. 

 

Punkt 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Zduńska Wola (druk nr 23/22 z dnia 

09.02.2022 r.). 

 
Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej o przedstawienie 

opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wziął radny Łukasz Gędek.  

 Wyjaśnień udzielił Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Miasta Zduńska Wola (druk nr 23/22 z dnia 09.02.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLVI/756/22 w sprawie regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Miasta Zduńska Wola. 
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Punkt 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2022 r. maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli oraz form i specjalności kształcenia 

nauczycieli, na które dofinansowanie jest przyznawane (druk nr 21/22 z dnia  

08.02.2022 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

Informatora w programie eSesja radni otrzymali opinie Związku Nauczycielstwa Polskiego 

oraz Rady Podregionu NSZZ „Solidarność” Zduńska Wola w sprawie procedowanej uchwały.   

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej o przedstawienie 

opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia na 2022 r. maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli oraz form i specjalności kształcenia 

nauczycieli, na które dofinansowanie jest przyznawane (druk nr 21/22 z dnia 08.02.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr 

Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 

 

NIEOBECNI (2) 

Damian Kunert, Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLVI/757/22 w sprawie ustalenia na 2022 r. 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie nauczycieli oraz form i specjalności 

kształcenia nauczycieli, na które dofinansowanie jest przyznawane. 
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Punkt 15 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zduńska Wola 

w 2022 r. (druk nr 14/22 z dnia 07.02.2022 r.). 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

Informatora w programie eSesja radni otrzymali opinie Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami 

w Polsce Oddział w Zduńskiej Woli, Koła Łowieckiego nr 23 w Zduńskiej Woli oraz 

Powiatowego Lekarza Weterynarii w Łasku w sprawie omawianej uchwały. Radni otrzymali 

także zgodę na zapewnienie miejsca zwierzętom zagubionym lub zwierzętom gospodarskim. 

 
Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej o przedstawienie 

opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zduńska Wola w 2022 r. (druk nr 14/22 

z dnia 07.02.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLVI/758/22 w sprawie Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zduńska 

Wola w 2022 r. 

 



16 
 

Punkt 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk  

nr 22/22 z dnia 08.02.2022 r.). 

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

Informatora w programie eSesja radni otrzymali opinię Państwowego Powiatowego Inspektora 

Sanitarnego w Zduńskiej Woli z dnia 10 lutego 2022 r., znak: PSSE.NSHK.9011.1.KK  

w sprawie omawianej uchwały.  

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały polegającą 

na wprowadzeniu w projekcie uchwały nowego zapisu zmienianego § 2 ust. 3 pkt 3 lit. m, który  

powinien otrzymać brzmienie: „zużytych opon w ilości do 12 szt./rok/nieruchomość 

zamieszkałą”.  

 

 Głos w dyskusji zabrał radny Janusz Plajzer.  

 

 Wyjaśnień udzielił Prezydent Miasta Konrad Pokora.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Prezydenta Miasta materiałem 

oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do głosowania. 

 

 Głos w sprawie konieczności przedstawienia przez Komisję Uchwał projektu uchwały 

uwzględniającego autopoprawkę zabrali: dyrektor Biura Rady Miasta Lidia Pająk, 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner, Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk.  

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu 

i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi (druk nr 22/22 z dnia 

08.02.2022 r.) wraz z autopoprawką zgłoszoną przez Prezydenta Miasta.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Joanna Jarosławska, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Mariusz Kubiak, Joanna Kucharska, 
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Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, 

Jakub Trenkner 

 

PRZECIW (7) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Dariusz Kmiecik, 

Dariusz Kubiak, Janusz Plajzer 

 

NIEOBECNI (3) 

Roman Kubiś, Damian Kunert, Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLVI/759/22 zmieniającą uchwałę w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Punkt 17 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 20/22 z dnia 

08.02.2022 r.). 

 
Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej o przedstawienie 

opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

 Rada Miasta po zapoznaniu się z przedłożonym przez Przewodniczącego Rady Miasta 

materiałem oraz po przedstawieniu projektu uchwały przez Komisję Uchwał, przystąpiła do 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie:  

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 20/22 z dnia  

08.02.2022 r.). 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Dariusz Kubiak, Joanna Kucharska, 

Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek Lewandowski, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, 

Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub Trenkner 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Krata, Mariusz Kubiak 

 

NIEOBECNI (2) 

Roman Kubiś, Ewa Marszałek 

 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLVI/760/22 w sprawie rozpatrzenia petycji. 

 

Punkt 18 

Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Miasto 

Zduńska Wola.  

 
Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej o przedstawienie 

opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja przyjęła ww. sprawozdanie nie wnosząc uwag. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła ww. sprawozdanie nie wnosząc uwag. 

 

 Dyskusji nie podjęto.  

 

Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli  

na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Miasto Zduńska Wola nie wnosząc uwag.  

 

Punkt 19 

Sprawozdanie dotyczące działalności Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli za 2021 r. 

 
Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zwrócił się do Przewodniczącej Komisji Rodziny 

i Spraw Społecznych oraz Przewodniczącego Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej o przedstawienie 

opinii komisji dot. przedłożonego materiału. 

  Zastępca Przewodniczącej Komisji Rodziny i Spraw Społecznych Renata Kosińska-

Graf poinformowała, że Komisja przyjęła ww. sprawozdanie nie wnosząc uwag. 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej Mariusz Kubiak 

poinformował, że Komisja przyjęła ww. sprawozdanie nie wnosząc uwag. 

 

 Głos w dyskusji zabrali: radny Dariusz Kubiak, radny Jacek Krata, radny Piotr Pacelt, 

radny Dariusz Kmiecik, radny Łukasz Gędek. 

 

 Wyjaśnień udzielił Komendant Straży Miejskiej w Zduńskiej Woli Zbigniew Szulada.  

 

Rada Miasta przyjęła sprawozdanie dotyczące działalności Straży Miejskiej  

w Zduńskiej Woli za 2021 r. nie wnosząc uwag.  
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Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner, z uwagi na problemy techniczne ogłosił 

przerwę w obradach. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner wznowił obrady stwierdzając kworum.   

 

Punkt 20  

Zatwierdzenie stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Analiza 

zbywania i nabywania nieruchomości - zasadność, procedura wyboru stosowana przez 

Miasto Zduńska Wola”. 

 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Piotr Pacelt zabrał głos w sprawie przebiegu 

kontroli.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Piotr Pacelt zgłosił błąd pisarski  

w protokole końcowym z kontroli - na stronie 2, w wyliczeniu „Dane przedstawione Komisji 

Rewizyjnej w formie tabelarycznej wskazują, że:”, w punkcie 2 litera a powinno być „w drodze 

przetargu sprzedano 8 działek na łączną wartość 1.118.640 zł, działkę dodatkowo sprzedaną 

przy ul. Mieczysława Karłowicza zaliczono po stronie dochodów do roku 2020”, było „do roku 

2021”.    

 

Głosowano w sprawie:  

zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Analiza zbywania  

i nabywania nieruchomości - zasadność, procedura wyboru stosowana przez Miasto Zduńska 

Wola”. 

 

 Radni: Milen Dutkiewicz, Damian Kunert oraz Mariusz Kubiak poinformowali, że nie 

wyświetliła im się możliwość głosowania.  

 

 Dyrektor Biura Rady Miasta Lidia Pająk poinformowała, o konieczności powtórzenia 

głosowania.  

 

Głosowano w sprawie:  

zatwierdzenia stanowiska Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli pn. „Analiza zbywania  

i nabywania nieruchomości - zasadność, procedura wyboru stosowana przez Miasto Zduńska 

Wola”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Wojciech Bladowski, Milena Dutkiewicz, Łukasz Gędek, Łukasz Goldman, Joanna 

Jarosławska, Dariusz Kmiecik, Renata Kosińska-Graf, Jacek Krata, Dariusz Kubiak, Mariusz 

Kubiak, Roman Kubiś, Joanna Kucharska, Damian Kunert, Jarosław Kurzawa, Marek 

Lewandowski, Piotr Pacelt, Janusz Plajzer, Tomasz Pohl, Tomasz Siemienkowicz, Jakub 

Trenkner 

 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Marszałek 
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 Rada Miasta zatwierdziła stanowisko Komisji Rewizyjnej z przebiegu kontroli  

pn. „Analiza zbywania i nabywania nieruchomości - zasadność, procedura wyboru stosowana 

przez Miasto Zduńska Wola”. 

 

 

Punkt 21 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta i Prezydenta Miasta o działaniach 

podejmowanych od ostatniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych przez Prezydium Rady od ostatniej sesji.  

  

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż informacja  

o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji przez Prezydenta Miasta Konrada Pokorę 

została przekazana w formie pisemnej za pośrednictwem Informatora w programie eSesja. 

 

Dyskusji nie podjęto.  

 

Punkt 22 

Sprawy różne. 

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, iż sesja w marcu 

planowana jest na  24 marca br.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner poinformował, że za pośrednictwem 

programu eSesja od ostatniej sesji radni otrzymali: 

1) informację o stanie i strukturze bezrobocia w Powiecie Zduńskowolskim na koniec 

grudnia 2021 r.; 

2) informację o sytuacji bezrobocia na lokalnym rynku pracy w Powiecie 

Zduńskowolskim w grudniu 2021 r.; 

3) sprawozdanie o rynku pracy w Powiecie Zduńskowolskim w miesiącu grudniu  

2021 r.; 

4) pismo Prezydenta Miasta Zduńska Wola z dnia 17 stycznia 2022 r., znak: 

RM.0002.9.2021 dot. punktu 6 wyciągu z projektu protokołu XLII (odpowiedź dot. 

wyników kontroli w Muzeum Historii Miasta Zduńska Wola); 

5) pismo Prezydenta Miasta Zduńska Wola z dnia 19 stycznia 2022 r., znak: 

RM.0002.11.2021 dot. spraw poruszonych na XLIV sesji Rady Miasta (miesięczne 

koszty funkcjonowania MOSIR). 

 

  Jednocześnie Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner przypomniał radnym,  

iż zbliża się okres składania oświadczeń majątkowych za 2021 r. i w związku z powyższym  

w Informatorze eSesji zostały zamieszczone do pobrania druki oświadczeń majątkowych.  

 

  Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner przypomniał również, że w Biurze Rady 

Miasta do odebrania jest PIT- R.   

 

  Radny Wojciech Bladowski zabrał głos w sprawie reportażu, który został 

wyemitowany w Telewizji ZW Media. Mieszkańcy kamienic zlokalizowanych przy Placu 

Wolności nr 5 i 6 krytycznie odnoszą się w nim do stanu mieszkań i ostatnich podwyżek 

czynszu.  
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  Głos w sprawie zabrał Prezydent Miasta Konrad Pokora. W dniu jutrzejszym odniesie 

się do sytuacji zarządca tych kamienic, czyli TBS „Złotnicki”.  

 

  Radny Wojciech Bladowski zwrócił się do Prezydenta Miasta Konrada Pokory  

z zapytaniem o przebieg sesji Rady Miasta w ostatnim czasie, tzn. pojawiające się kłopoty ze 

sprzętem. Radny wyraził opinię, iż jego zdaniem powinien być wymieniony sprzęt na którym 

pracują radni.  

 

 Głos w sprawie zabrał Prezydent Miasta Konrad Pokora, który wypowiedział się na 

temat środków z jakich miałyby zostać zakupione nowe komputery. Prezydent Miasta Konrad 

Pokora zaznaczył, że problemy techniczne spowodowane są często czynnikami nie związanymi 

ze sprzętem, na którym pracują radni.  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że Miasto złożyło 

stosowny projekt w ramach projektu „Cyfrowa Gmina”. W jego ramach uwzględniony jest 

zakup sprzętu dla radnych.  

 

 Głos w sprawie problemów technicznych zabrał radny Jacek Krata.  

 

 Radny Jacek Krata zabrał głos w sprawie wysokich czynszów w kamienicach TBS 

„Złotnicki”.  

 

 Radny Dariusz Kmiecik zabrał głos w sprawie pracy radnych  na prywatnym sprzęcie  

i związanej z nią ochroną danych osobowych.  

 

 Wyjaśnień udzielił Kierownik Działu Informatyki Dawid Zakrzewski, który zaznaczył 

że każdy radny jest administratorem danych osobowych, które otrzymuje w ramach pracy  

w Radzie Miasta, poinformował że dostępne jest darmowe oprogramowanie antywirusowe oraz 

poinformował o możliwości zaszyfrowania sprzętu, na którym pracują radni. Dział Informatyki 

Urzędu Miasta służy pomocą radnym w tym zakresie.     

 

 Głos w sprawie zabrał radny Jacek Krata.  

 

 Radny Dariusz Kubiak zabrał głos w sprawie organizacji sesji przez Przewodniczącego 

Rady Miasta. Radny podkreślił, że to decyzją Przewodniczącego Rady Miasta sesje są 

organizowane zdalnie, w związku z powyższym zwraca się z wnioskiem aby Przewodniczący  

doprowadził do tego, że nowy sprzęt zostanie zakupiony.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zabrał głos w sprawie. Przewodniczący 

Rady Miasta zwrócił się do pracowników Biura Rady Miasta o przeanalizowanie ile czasu 

podczas ostatnich 6 sesji zajęły problemy techniczne, tzn. ile razy należało z ich powodu 

przerywać sesje i jak długie były to przerwy.  

 

 Radny Dariusz Kubiak zaznaczył, że problemy radnych wiążą się nie tylko z programem 

eSesja ale również z transmisją w ZOOM. Radny zaznaczył, że przy sesjach prowadzonych  

w trybie stacjonarnym na pewno zdecydowanie szybciej udawałoby się rozwiązywać problemy 

radnych ze sprzętem.  
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 Radna Milena Dutkiewicz odniosła się również do stanu sprzętu, na którym pracują 

radni. Radna zabrała głos również do naborów wniosków w ramach programu „Cyfrowa 

Gmina”.  

 

 Radna Milena Dutkiewicz w imieniu Stowarzyszenia „Pamiętamy” zaprosiła  

na obchody Narodowego Dnia Pamięci Żołnierzy Wyklętych w niedzielę 27 lutego br. Radna 

przedstawiła plan obchodów.  

 

 Radny Łukasz Gędek zabrał głos w sprawie sprzętu, na którym pracują radni. Radny 

podkreślił, że problemy związane ze sprzętem mogą spowodować nawet nieważność sesji. 

Radny zaapelował do Przewodniczącego Rady Miasta o zwoływanie sesji w trybie 

stacjonarnym.   

 

 Radny Janusz Plajzer przypomniał problemy jakie pojawiały się podczas sesji 

budżetowej. Radny również wniósł o zwoływanie sesji stacjonarnych.  

 

 Radny Janusz Plajzer zabrał głos w sprawie zalegania wód roztopowych na nowym 

placu zabaw na Kępinie.   

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk zabrał głos w sprawie i poinformował,  

że w ramach budowy parkingu w bieżącym roku przewidziane są pewne rozwiązania 

poprawiające sytuację. Wykonawca placu zabaw też będzie poprawiał jego wykonanie. Należy 

uwzględnić rodzaj gruntu wokół zbiornika Kępina.  

 

 Radna Milena Dutkiewicz zabrała głos w sprawie niedziałających latarni wokół 

zbiornika Kępina. Radna przypomniała również o obietnicy dotyczącej budowy kilku nowych 

latarni.    

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że zostanie zwrócona 

uwaga konserwatorowi, tak żeby jak najszybciej usunąć tę usterkę. Natomiast nowe lampy 

zostaną zainstalowane przy najbliższej inwestycji.  

 

 Radny Dariusz Kubiak zabrał głos w sprawie przepustu na zbiorniku Kępina dzięki, 

któremu można było regulować poziom wody w zbiorniku. Radny zapytał również w czyim 

zarządzie jest ten zbiornik.  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że Kępina jest w zarządzie 

Miasta, jednak jest to zbiornik bezprzepływowy. W tej chwili nie ma zagrożenia.  

 

 Radny Damian Kunert zabrał głos w sprawie spraw poruszanych w punkcie „sprawy 

różne”.  

 

 Do wypowiedzi radnego Damiana Kunerta odniósł się  radny Piotr Pacelt.  

 

 Radny Dariusz Kmiecik zabrał głos w sprawie problemów z przejazdem na ul. Żurawiej.  

 

 Głos w sprawie zabrał Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk, który zaznaczył 

że wykonawca dołoży wszelkich starań aby przebudowa zakończyła się w terminie.  
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 Radny Dariusz Kmiecik podkreślił, że miał na myśli w szczególności ogromną dziurę 

w drodze od strony ul. Głównej.  

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że skontaktuje się  

z wykonawcą aby ten problem został niezwłocznie rozwiązany. Dodatkowo wykonawca drogi 

ma tam sukcesywnie dostarczać materiał na podbudowę drogi, aby możliwy był tam przejazd 

do momentu kiedy zostanie położona docelowa warstwa ścieralna.  

 

 Radny Jacek Krata powrócił do tematów poruszanych wcześniej w punkcie sprawy 

różne tzn. wysokich czynszów w kamienicach należących do zasobów TBS „Złotnicki”, radny 

poprosił o odniesienie do tematu przez Prezesa Spółki.  

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora wyjaśnił, że żaden z punktów w porządku obrad 

dzisiejszej sesji nie dotyczył Spółki TBS „Złotnicki”, więc Prezes Romuald Bosakowski nie 

jest obecny. Prezydent Miasta Konrad Pokora przypomniał, że Prezes TBS „Złotnicki”  

Sp. z o.o. odniesie się do problemu wysokości czynszu w dniu jutrzejszym w ZW Media. 

Dodatkowo Prezydent Miasta wyjaśnił, co składa się stawki na czynszu na Placu Wolności, 

stawki zostaną jeszcze raz przeliczone.  

 

 Radny Jacek Krata wyraził swoją opinię, w sprawie obecności prezesów spółek 

miejskich na sesjach Rady Miasta.   

 

 Radny Jacek Krata odniósł się do sprawy placu zabaw przy zbiorniku Kępina. Radny 

zabrał głos również w sprawie placu zabaw na osiedlu 1000-lecia.  

 

 Radny Jacek Krata zabrał głos w sprawie toalety przy zbiorniku Kępina. 

     

 Prezydent Miasta Konrad Pokora udzielił wyjaśnień, iż trwają prace przy przyłączach.  

 

  Radny Jacek Krata zwrócił się do Prezydenta Miasta z zapytaniem, czy jeżeli  

na przyszłej sesji będą punkty merytoryczne dotyczące spółek będą w niej uczestniczyli 

Prezesi.  

 

 Prezydent Miasta Konrad Pokora potwierdził.  

 

 Radny Dariusz Kmiecik zabrał głos w sprawie możliwości przeniesienia budowy bloku 

na Osiedlu Południe.   

 

 Zastępca Prezydenta Miasta Paweł Szewczyk poinformował, że na razie nie ma takich 

planów, nie ma szczegółowych koncepcji jakie powstaną tam budynki i w jakiej wysokości. 

Miasto odpowiedziało szczegółowo na pisma Mieszkańców, którzy będą informowani na 

kolejnych etapach planowania.   

 

Punkt 23 

Interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

 

Radny Damian Kunert zgłosił interpelację w sprawie realizacji uchwały  

dot. przekazania budynku dla harcerzy ZHP Zduńska Wola, na jakim etapie są prowadzone 

rozmowy z harcerzami na temat infrastruktury nieruchomości.  
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Radny Damian Kunert zgłosił interpelację w sprawie udziału na każdej sesji Rady 

Miasta Prezesów Miejskich Spółek.  

 

Radny Damian Kunert zasugerował Przewodniczącemu Rady Miasta przeanalizowanie 

pod kontem problemów technicznych oprócz 6 ostatnich sesji również posiedzeń komisji.  

 

Radny Damian Kunert zwrócił się z zapytaniem o techniczne przekazanie interpelacji.    

 

Dyrektor Biura Rady Miasta Lidia Pająk poinformowała, że zgłoszone przez radnych 

interpelacje muszą zostać przekazane na piśmie do Biura Rady Miasta, w pierwszej kolejności 

drogą e-mail, a następnie należy dostarczyć ich podpisaną wersję.  

 

Radna Milena Dutkiewicz zgłosiła wniosek w sprawie wymiany nawierzchni drogi 

pomiędzy ul. Kossaka a parkiem 100-lecia odzyskania niepodległości.  

 

Punkt 24 

Zakończenie obrad sesji Rady Miasta.  

 

Przewodniczący Rady Miasta Jakub Trenkner zakończył obrady XLVI sesji Rady 

Miasta wypowiadając formułę „Zamykam sesję Rady Miasta Zduńska Wola”. 

 

          

 Przewodniczący Rady Miasta 

 

            Jakub Trenkner 

Protokołowała: 

Joanna Książyk 

 

 


